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مدیر عامل شرکت گاز استان     
چهارمحال و بختیاری : 

ایمن مصرف کردن گاز طبیعی در 
سبد آرامش خانواده نقش بسیار 

مهمی دارد 

: سلیمیان درگفتگو  شهرکرد محمود مولوی 
با خبرنگارما گفت گاز طبیعی یکی از مهم ترین 
به ویژه در  انرژی در فصول سرد سال،  منابع 
استان های سردسیر مانند چهارمحال و بختیاری 
است. با نزدیک شدن به فصل سرد، اهمیت توجه 
به نکات ایمنی در مصرف گاز طبیعی بیش از 
پیش حس می شود.مدیرعامل شرکت گازاستان 
به خطرات گاز طبیعی اشاره کرد وگفت  گاز 
طبیعی به عنوان سوختی پاک و مقرون به صرفه، 
در صورت مصرف صحیح می تواند ایمن باشد، 
اما در صورتی که نکات ایمنی درخصوص نشت 
گاز رعایت نشود، ممکن است خطراتی ازجمله 
داشته  همراه  به  را  مسمومیت  و  اتش سوزی 
باشد، مدیرعال شرکت گازاستان رعایت نکات 
باید  مشترکان  افزود   و  برشمرد  رامهم  ایمنی 
توسط  را  خود  گازسوز  وسایل  منظم،  طور  به 
کنند  سرویس  و  بررسی  مجرب  تکنسین های 
تا از عدم نشتی اطمینان حاصل شود.و تمام 
تجهیزات گازسوز باید به درستی نصب شوند و 
از فاضلاب مناسب برای تخلیه گازهای خطرناک 
استفاده شود.به گفته وی  نصب دستگاه های 
هشداردهنده گاز در منازل می تواند در شناسایی 
نشت گاز به موقع کمک کند. وی تهویه مناسب 
را ازدیگر عوامل مهم ایمنی درمصرف گاز برشمرد 
و افزود مشترکین محترم اطمینان حاصل کنید 
که فضای منزل به خصوص در محل های نصب 
وسایل گازسوز دارای تهویه مناسب باشد تا از 
تجمع گازهای خطرناک جلوگیری شود.سلیمیان 
درادامه افزود  آموزش و افزایش آگاهی مشترکین 
درباره خطرات و نکات ایمنی مصرف گاز طبیعی 
اهمیت زیادی دارد. برگزاری دوره های آموزشی، 
پخش اطلاعیه ها و تبلیغات در رسانه ها می تواند 
این زمینه کمک  به فراگیری اطلاعات لازم در 
کند. مدیرعامل شرکت گازاستان تصریح کردبا 
گاز،  مصرف  افزایش  و  سرد  فصول  شروع 
فشار بر روی شبکه گازرسانی افزایش می یابد. 
مانند  خطراتی  می تواند  تقاضا  افزایش  این 
به همراه داشته  را  ناقص  احتراق های  و  نشت 
باشد. بنابراین، توجه به نکات ایمنی و رعایت 
استانداردها در این فصل، از اهمیت بیشتری 
گاز  ایمن  مصرف  است.همچنین  برخوردار 
نیازمند  ویژه در فصول سرد سال،  به  طبیعی 
توجه ویژه و رعایت نکات ایمنی است. مشترکین 
باید همواره از خطرات احتمالی آگاه باشند و با 
استفاده از روش های پیشگیرانه، از بروز حوادث 
جلوگیری کنند. با همکاری همه جانبه دولت، 
می توانیم  مشترکین،  خود  و  مرتبط  نهادهای 
خدمات  از  و  آوریم  فراهم  را  ایمن تر  محیطی 

انرژی به صورتی ایمن بهره مند شویم.

228مورد ملاقات مردمی و 
4مورد حضور در مرکز سامد 

توسط مدیرعامل شرکت گاز               
استان گلستان

228 مورد ملاقات مردمی به صورت حضوری 
در شرکت گاز استان گلستان  و ۴موردحضور 
انجام گردیده است .به  فعال  در مرکز سامد 
طالبی  علی  گلستان  گاز  روابط عمومی  گزارش 
مدیرعامل شرکت گاز استان گلستان گفت:  در 
حوزه گازرسانی و خدمت  به مردم و همچنین 
و  درخواست ها  به  و شفاف  پاسخگویی سریع 
مطالبات مردمی از مهم ترین وظایف کارکنان 
است   به همین جهت روزهای  سه شنبه  هر 
هفته  ملاقات حضوری و دیدار با مردم انجام می 
شود  و همه ی مشترکین می توانند در ساعت 
معین با مراجعه به شرکت گاز استان  مشکلات 
خود را مطرح نموده وپیگیری های  لازم  انجام 
به چهره  این ملاقات چهره  گردد.علی طالبی  
به عنوان بستری مناسب  را   و حضوری مردم 
مسئولین  به  مردم  آسان  دسترسی  به منظور 
نام برد و اظهار داشت : رخواست ها و مطالبات 
عنوان شده در این  دیدار ها ، تا حصول نتیجه 

مشخص ،بررسی می شود.

دیدار مدیر عامل شرکت آغاجاری 
با فرمانده انتظامی امیدیه انجام شد

همزمان با هفته ناجا   تقی زاده با حضور در 
فرماندهی انتظامی شهرستان امیدیه با سرهنگ 

رحیمی دیدار و گفتگو کرد.
در  آغاجاری  گاز  و  نفت  عامل شرکت  مدیر 
این دیدار که بمناسبت گرامیداشت هفته نیروی 
انتظامی و پاسداشت زحمات پرسنل خدوم ناجا 
در حفظ امنیت و آسایش جامعه،  برگزار شد 
امیدیه  شهرستان  انتظامی  نیروی  فرمانده  از 
قدردانی کرد. تقی زاده امنیت را از مولفه های 
اصلی پیشرفت یک جامعه دانست و خاطرنشان 
نقش  امنیت  برقراری  با  انتظامی  نیروی  کرد: 
مهمی در توسعه فعالیتهای اقتصادی ،فرهنگی 

واجتماعی ایفاد می نماید .
جواد تقی زاده افزود : مجموعه خودم نیروی 
حراست  نیروهای  پشتیبان  همیشه  انتظامی 
موجب  همدلی  و  تعامل  این  و  بوده  شرکت 

کاهش آسیب ها و امنیت بیشتر شده است.
با  آغاجاری  گاز  و  نفت  شرکت  عامل  مدیر 
جهت  در  کرد:  عنوان  شرکت  اقدامات  تشریح 
و شرکتی  مشترک شهری  مناطق  امنیت  ارتقا 
پروژه نصب دوربین های حفاظت الکترونیک با 
ارزش ۴۰۰ میلیارد ریال در حال اجرا می باشد و 
تا کنون بیش از ۶۰ درصد پیشرفت داشته که این 

موضوع نقش بسزایی در پایداری امنیت دارد.
ضمن  امیدیه  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
تقدیر از همکاری های گسترده شرکت نفت و 
گاز آغاجاری در زمینه مسئولیت های اجتماعی و 
نقش شرکت در همکاری و تعامل در حوزه های 
فرهنگی و پیشگیری از وقوع جرم افزود :اولویت 
فراجا فراهم نمودن امنیت و آسایش برای مردم 
عزیز منطقه میباشد و خدمتگزاران آنها در این 
مسیر از هیچ تلاش و کوششی جهت برقراری 

نظم و امنیت دریغ نخواهند کرد.
سرهنگ علی رحیمی گفت:پلیس هوشمند و 
امنیت پایدار شعار امسال نیروی انتظامی است و 
در تلاش هستیم با تعامل و همدلی میان دستگاه 
الکترونیکی و پلیس  ارائه خدمات  های اجرایی 

هوشمند را ارتقا دهیم.

تحقق ۵۰ درصدی تعهد اشتغال 
بخش کشاورزی سیستان و بلوچستان

معاون برنامه ریزی و امور اقتصادی سازمان 
جهاد کشاورزی سیستان وبلوچستان از تحقق 
۵۰ درصدی تعهد اشتغال بخش کشاورزی استان 
خبر داد. محمد حسن یادگارزایی، گفت: میزان 
تعهد اشتغال سازمان جهاد کشاورزی استان در 
سال جاری چهار هزار نفر بوده که تاکنون با ایجاد 
اشتغال برای دو هزار و ۱۴ نفر معادل ۵2 درصد 
تعهد اشتغالزایی، محقق شده است. وی افزود: 
سازمان جهاد کشاورزی استان با استفاده از تمام 
ظرفیت های بخش کشاورزی در راستای فعالیت ها 
باغبانی،  زراعت،  طیور،  دام،  بخش های  در 
عشایری  و  دامپزشکی  طبیعی،  منابع  شیلات، 
بخش های  تمامی  در  اشتغال  ایجاد  به  موفق 
کشاورزی بویژه برای فارغ التحصیلان شده است.

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
خوزستان با صدور پیامی هفته 
نیروی انتظامی را گرامیداشت

مجید منادی در پیامی هفته نیروی انتظامی 
را تبریک گفت.

 در این پیام آمده است: 
نظام  پرافتخار  تاریخ  در  انتظامی  نیروی 
جمهوری اسلامی ایران، سمبل شجاعت، دلاوری 
و ایثارگری غیورمردانی است  امنیت عمومی را 
فراهم ساخته اند. هفته نیروی انتظامی، فرصت 
مغتنمی است برای تجلیل از بزرگ مردان نیروی 
نظام  امنیت  از  خاضعانه   که  است  انتظامی 

جمهوری اسلامی ایران حراست می کنند.
خاطره  و  یاد  گرامیداشت  ضمن  اینجانب 
شهدای سرافراز نیروی انتظامی، فرا رسیدن هفته 
نیروی انتظامی را به همه فرماندهان و کارکنان 
شریف ناجا تبریک عرض نموده و از خدمات 
و  نظم  برقراری  در  آن ها  دلسوزانه  و  بی دریغ 

امنیت کشور صمیمانه قدردانی می نمایم.

محمدصادق معتمدیان در گفت و گوی خبری 
با اشاره به آخرین وضعیت دریاچه ارومیه، اظهار 
کرد: تراز دریاچه ارومیه هم اکنون ۱2۷۰.۱۰ متر است 
که نسبت به همین روز در سال گذشته، بیش از 
۳۰ سانتیمتر افزایش ارتفاع داشته و وسعت کنونی 
آن 8۷۰ کیلومترمربع می باشد که در سال قبل ۶۰۶ 
کیلومترمربع بوده و تقریباً 2۶۴ کیلومترمربع افزایش 

پیدا کرده است.
وی همچنین با بیان اینکه حجم آب دریاچه ارومیه 
به حدود یک میلیارد و 2۰۰ میلیون مترمکعب رسیده 
است، افزود: حجم آب دریاچه ارومیه سال گذشته 
۵8۰ میلیون مترمکعب بوده و تقریباً ۶۰۰ میلیون 

مترمکعب و حدود دو برابر افزایش داشته است.
استاندار آذربایجان غربی به اتمام پروژه های سخت 
افزاری احیای دریاچه ارومیه نیز اشاره کرد و یادآور 
ملی  کارگروه  جلسه  جاری  هفته  چهارشنبه  شد: 
نجات دریاچه ارومیه به ریاست دکتر عارف و حضور 
وزرا برگزار خواهد شد تا گزارشی از اقدامات انجام 
شده و اقدامات نرم افزاری مورد بررسی قرار گیرد و 

اعتبارات مورد نیاز به تصویب برسد.
تالاب  احیای ۱۱  به  اشاره  با  معتمدیان همچنین 
خبرهای  از  یکی  افزود:  ارومیه،  دریاچه  اقماری 
امیدآفرینی که در یک سال گذشته در شبکه های 
ملی پخش شد، احیای تالاب های اقماری دریاچه 
ارومیه بود. وی با بیان اینکه نقش مردم در احیای 
دریاچه ارومیه یک نقش بی بدیل است، تصریح 
ارومیه  دریاچه  احیای  در  مردم  مشارکت  کرد: 
مدیریت  و  کشت  الگوی  تغییر  و  بوده  ضروری 
منابع آبی در کنار افزایش درآمد سرانه و معیشت 

کشاورزان و باغداران در دستور کار است.
همکاری ها با ترکیه در حوزه صادرات و واردات 

توسعه می یابد
توسعه  با  گفت:  غربی  آذربایجان  استاندار 
زیرساخت ها و بازگشایی مرزهای جدید و پایانه های 
با ترکیه در  المللی، زمینه توسعه همکاری ها  بین 
حوزه صادرات و واردات و ترانزیت داخلی و خارجی 
فراهم خواهد شد. معتمدیان با اشاره به اینکه این 
استان تنها استانی است که مرز مشترک با ترکیه 
دارد، افزود: آذربایجان غربی نقش مهمی در توسعه 
روابط همه جانبه ایران با ترکیه در حوزه های تجاری، 

اقتصادی، فرهنگی و امنیتی دارد.
وی همچنین با بیان اینکه مرز مشترک آذربایجان 
فراهم  را  اروپا  به  ایران  دسترسی  ترکیه،  با  غربی 
می کند، خاطرنشان کرد: آذربایجان غربی در مسیر 
المللی یعنی کریدور شرق و  بین  چندین کریدور 
غرب و همین طور کریدور شمال غرب که قفقاز را به 

خلیج فارس متصل می کند، قرار دارد.
انداز  ترسیم چشم  به  غربی  آذربایجان  استاندار 
تحقق تجارت ۳۰ میلیارد دلاری بین ایران و ترکیه نیز 
اشاره کرد و افزود: الان نزدیک ۱۰ میلیارد دلار میزان 
مبادلات تجاری دو کشور بوده و راه طولانی برای 
تحقق چشم اندازی که توسط ایران و ترکیه پیش 

بینی شده، در پیش است.
معتمدیان همچنین با بیان اینکه آذربایجان غربی 
مرزی  پایانه های  حوزه  در  خوبی  بسیار  ظرفیت 

مشترک با ترکیه دارد، اضافه کرد: سه پایانه اصلی 
ماکو،  ترکیه در شهرستان های  با  آذربایجان غربی 
خوی و ارومیه قرار داشته و یکی از اولویت های اصلی 
استان، تقویت و تکمیل زیرساخت ها و بازگشایی 

مرزهای جدید است.
استان های مرزی در توسعه روابط ملی بسیار 

اثرگذار هستند
وی در ادامه با اشاره به فعال سازی دیپلماسی 
منطقه ای در سه سال گذشته، افزود: سال گذشته 
استان  چهار  مرزی  استانداران  حضور  با  نشستی 
مرزی ترکیه برگزار و با امضای تفاهم نامه، تقریباً 
نقشه راه برای گسترش فعالیت های همه جانبه و 

همکاری های دوجانبه تهیه شد.
استاندار آذربایجان غربی بر تسهیل شرایط لازم 
جهت همکاری بخش خصوصی دو کشور نیز تاکید 
کرد و یادآور شد: اتاق بازرگانی ارومیه ارتباط خوبی 
با مجموعه فعالان اقتصادی، تجار و بازرگانان ترکیه 
فراهم کرده و توافقاتی نیز در حوزه گردشگری انجام 

گرفته است.
معتمدیان همچنین با اشاره به رفع موانع پیش 
تبادل  پذیرش  تعداد  افزایش  جهت  پایانه ها  روی 
و  استراتژی  افزود:  استان،  مرزهای  در  کامیون 
راهبردی که مرزها باید تبدیل به محل گذر و عبور 
شوند و نه محل توقف، از جمله سیاست هایی است 

که در آذربایجان غربی دنبال می کنیم.
اینکه استان های مرزی در  بیان  با  ادامه  وی در 

اثرگذار هستند، تصریح  توسعه روابط ملی بسیار 
نیروی  پایانه ها،  گمرکات،  حوزه های  تعامل  کرد: 
انتظامی و مرزبانان دو طرف باعث شده که بسیاری 

از مشکلات در منطقه رفع شود.
بازارچه های مرزی کوزه رش در سلماس ایجاد 

می شود
بندر  ویژگی های  به  غربی  آذربایجان  استاندار 
مرسین ترکیه نیز اشاره کرد و افزود: بندر مرسین 
از طریق دریای مدیترانه به اروپا و آمریکا دسترسی 
داشته و با تأمین زیرساخت های لازم ریلی و جاده ای، 
می توان زمینه واردات کالا از این بندر به استان را 

فراهم کرده و قیمت تمام شده کالا را کاهش داد.
معتمدیان همچنین با اشاره به اهمیت روان سازی 
تردد از مرزهای استان، عنوان کرد: تعدد مرزهای 
جدید، زمینه توسعه صادرات و واردات کالا بین دو 
کشور مهم منطقه یعنی ترکیه و جمهوری اسلامی 

ایران را فراهم خواهد کرد.
در  گذشته  سال  به سفر  اشاره  با  ادامه  در  وی 
قالب شورای عالی همکاری های اقتصادی دو کشور 
با حضور شهید رئیسی، افزود: در این سفر ۱۰ سند 
همکاری به امضا رسید که بخش عمده آن مربوط 
توافقات خوب  از  بوده و یکی  آذربایجان غربی  به 
نیز موضوع بازگشایی معابر جدید به ویژه کوزه رش 
سلماس به عنوان چهارمین مرز رسمی و بین المللی 
اهمیت  به  غربی  آذربایجان  استاندار  بود.  استان 
روابط بین جمهوری اسلامی ایران و جمهوری ترکیه 

به عنوان دو کشور مهم و استراتژیک جهان اسلام 
دولت چهاردهم  در  کرد: حتماً  اظهار  و  اشاره  نیز 
توسعه  بر  جدی  عزمی  سیزدهم،  دولت  همچون 
همکاری های مشترک در همه ابعاد مختلف بین دو 

کشور حاکم خواهد بود.
استاندار آذربایجان غربی گفت: یکی از اولویت های 
نشست ششم و هفتم با استان های مرزی ترکیه، رفع 

موانع در حوزه فرآیندهای گمرکی بود.
معتمدیان با اشاره به برگزاری هفتمین نشست 
همکاری های مشترک آذربایجان غربی با استان های 
مرزی ترکیه در ارومیه، افزود: در این نشست یک 
هیئت ۱۰۰ نفره از چهار استان مرزی ترکیه شامل 
چهار استاندار، مسئولین ارشد استانی و مقاماتی از 

وزارتخانه های کلیدی این کشور حضور یافته بودند.
وی همچنین با اشاره به هماهنگی دو طرف برای 
اجرایی کردن مفاد تفاهم نامه ها، خاطرنشان کرد: 
با وجود اینکه کشورمان در شرایط خاص منطقه ای 
هیئت  یک  حضور  با  اخیر  نشست  برگزاری  بود، 
بلندپایه از مقامات کشور ترکیه، نشان از امنیت و 

اقتدار جمهوری اسلامی ایران است.
استاندار آذربایجان غربی به همکاری ایران و ترکیه 
اشاره  نیز  امنیتی  جمله  از  مختلف  حوزه های  در 
کرد و افزود: توسعه حوزه اقتصاد و تجارت نیازمند 
برقراری امنیت پایدار در سایه مقابله با تروریسم، 
پول شویی، قاچاق مواد مخدر، سلاح، مهمات و کالا 

در منطقه است.

استاندار آذربایجان غربی :

ومیه به ۱.۲ میلیارد مترمکعب رسیده است حجم آب دریاچه ار
استاندار آذربایجان غربی گفت: حجم آب دریاچه ارومیه به حدود یک میلیارد و 2۰۰ میلیون مترمکعب رسیده است.

حجم آب 
دریاچه ارومیه 

سال گذشته 
5۸0 میلیون 

مترمکعب 
بوده و تقریباً 
600 میلیون 

مترمکعب 
و حدود دو 

برابر افزایش    
داشته است

مدیرکل حفاظت محیط زیست آذربایجان شرقی اعلام کرد

آذربایجان  - اسد فلاح: مدیرکل حفاظت محیط زیست  ابتکار 
شرقی از آلودگی آب های زیرزمینی توسط ایستگاه راه آهن تبریز 
خبر داد. شهنام اشتری در نشست شورای پیشگیری از وقوع جرم 
استان با اعلام این خبر افزود: متاسفانه آلودگی آب های زیرزمینی 
توسط ایستگاه راه آهن تبریز از چند سال قبل آغاز شده و بارها با 
مدیران کل راه آهن منطقه آذربایجان در این خصوص مکاتبه شده 

اما تاکنون نتیجه ای حاصل نشده است.
رییس کل دادگستری آذربایجان شرقی نیز در این نشست برای 
به  تبریز  آهن  راه  زیرزمینی محدوده  آب های  آلودگی  پاکسازی 

مسوولان راه آهن منطقه آذربایجان ضرب الاجل تعیین کرد.
موسی خلیل اللهی، بر ضرورت اجرای طرح پاکسازی منابع آبی 
زیرزمینی توسط راه آهن آذربایجان تاکید و اظهار کرد: در این رابطه 

شرکت راه آهن باید نسبت به ادامه اجرای پاک سازی منابع آبی 
زیرزمینی و سطحی اطراف راه آهن تبریز از آلودگی های نفتی تا 

یازدهم آبان ماه امسال اقدام کند.
وی با اشاره به ارایه طرح مطالعاتی و پاکسازی منابع آبی زیرزمینی 
و سطحی اطراف راه آهن تبریز توسط گروه هیدروژئولوژی دانشگاه 
تبریز، افزود: وجود آلودگی های وسیع در آب های زیرزمینی این 
منطقه اثبات شده است و باید مدیران راه آهن با نظارت اداره کل 
محیط زیست آذربایجان شرقی با فوریت برای اجرای این طرح وارد 
عمل شود. خلیل اللهی ادامه داد: باید توجه داشت آلودگی منابع 
آبی زیرزمینی و سطحی موجب از بین رفتن کشاورزی و تهدید علیه 
بهداشت عمومی است و پیشگیری از چنین آلودگی هایی باید هدف 

اصلی دستگاه ها و متولیان امر باشد.
وی دفاع از حقوق عامه را یکی از اهداف اصلی و محوری دستگاه 
قضائی بیان و اضافه کرد: دادگستری استان در این زمینه هیچ 
گونه مماشاتی انجام نخواهد داد. مدیرکل حفاظت محیط زیست 
مزارع  آلودگی  تایید  با  نشست،  این  ادامه  در  شرقی  آذربایجان 
سبزی کاری منطقه »شام غازان« تبریز به دلیل نشت مواد نفتی 

از ایستگاه راه آهن، گفت: این مشکل سابقه چندین ساله دارد.
شهنام اشتری افزود: متاسفانه آلودگی آب های زیرزمینی توسط 
ایستگاه راه آهن تبریز از چند سال قبل آغاز شده و بارها با مدیران 
کل راه آهن منطقه آذربایجان در این خصوص مکاتبه شده اما 

تاکنون نتیجه ای حاصل نشده است.
وی با اشاره به بازدیدهای مکرر و متعدد از مزارع اطراف راه آهن 
تبریز، یادآور شد: آلودگی این مزارع به واسطه نشت مواد نفتی 

ایستگاه راه آهن مشهود بود.

آلودگی آب های زیرزمینی توسط ایستگاه راه آهن تبریز

مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی سیستان و بلوچستان مطرح کرد
بومی ها در اولویت خدمات اداره تعاون سیستان و بلوچستان

مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی سیستان و بلوچستان از در اولویت بودن بومی ها در خدمات و فعالیتهای این اداره کل، خبر داد.
 خلیل احمد سلامی با حضور در کمیته کارگروه اشتغال و سرمایه گذاری این شهر گفت: نصرت آباد ظرفیت ها و پتانسیل های 
مختلفی در حوزه های کشاورزی، دامداری، صنایع دستی، گردشگری، معدنی و غیره دارد که بسیاری از آنها بالفعل نشده اند.

وی ادامه داد: در برگزاری شورای اداری که با همکاران تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان همه رؤسای ادارات را مکلف کردیم 
تا ظرفیت ها، پتانسیل ها و مشکلات حوزه جغرافیایی حوزه فعالیتی خود را احصا کنند تا بتوانیم به آنها ورود جدی داشته و 
ضمن پیگیری، از ظرفیت ها و پتانسیل ها در قالب تعاونی ها بهره گیری و برای حل مشکلات نیز اقدامات لازم در قالب قوانین 
و چارچوب مقررات اجرا کنیم. مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی سیستان و بلوچستان بیان کرد: در حوزه نصرت آباد باید 
ثبت تعاونی ها در بخش های مختلف از جمله معدن، کشاورزی و دامداری و بهره گیری از ظرفیت آنها در اولویت قرار گیرد. وی 
تصریح کرد: باید به نحوی تعاونی ها تشکیل شوند که مردم در آن سهام داشته و از سود فعالیت ها بهره داشته باشند. سلامی تاکید 
کرد: مسؤولان پروژه های بیش از ۷۰ تا 8۰ درصد پیشرفت فیزیکی را تا روز یک شنبه هفته پیش رو به اداره کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
استان جهت پیگیری از طریق معاونت های توسعه کارآفرینی و تعاون وزارت تعاون کارو رفاه ارسال شود. این مقام مسؤول اضافه کرد: در قالب تفاهم نامه ها و 
همکاری با دستگاه های مختلف از جمله فنی و حرفه ای و جهاد دانشگاهی آماده ارائه آموزش ها و خدمات مختلف در حوزه کاری و فعالیتی، هستیم. وی خاطر 
نشان کرد: برای حضور یک باجه بانکی باید ظرفیت ها و توانمندی های اقتصادی این شهر برای اداره کل ارسال شود تا با مکاتبه با وزارت خانه تلاش کنیم یک 
شعبه یا یک باجه از بانک های فعال زیر نظر وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی در این منطقه فعال شده و مشکل مردم حل شود. شهردار نصرت آباد نیز در این 
جلسه، گفت: این منطقه، دارای ظرفیت ها و پتانسیل های مختلفی در حوزه های گردشگری، کشاورزی، دامداری و غیره هست اما بخش عمده این پتانسیل ها، 
بالفعل نشده اند. عبدالناصر ناروئی افزود: استقرار نبودن ادارات و نمایندگی آنها و بعد مسافت تا مرکز استان از جمله مشکلات مردم این منطقه به شمار 
می رود. وی اضافه کرد: این منطقه می تواند به قطب گردشگری، بازرگانی و تجارت، کشاورزی. معدن، دامداری و غیره در استان تبدیل شود، اما در این زمینه، 
نیازمند نگاه بلند مسؤولان و حضور سرمایه گذاران و کارآفرینان و تخصص های مختلف و آموزش های گوناگون هستیم تا توسعه شهری را شاهد باشیم. شهردار 
نصرت آباد تاکید کرد: ما در شهرداری و تمامی مسؤولان حاضر در این منطقه آماده و به دنبال توسعه منطقه هستند. محمد ناروئی، بخشدار نصرت آباد نیز در 
این جلسه ضمن عرض خیر مقدم و نوع نگاره مدیر کل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان، به تشریح ظرفیت ها و پتانسیل های موجود در این شهر و مشکلاتی 

از جمله عدم حضور باجه و یا شعبه بانک در این منطقه اشاره کرد و خواستار توجه بیش از پیش مسؤولان دستگاه های مختلف و دولت به این منطقه شد.

مدیر کل دفتر امور روستایی و شوراهای استانداری مرکزی:
۵۵۳ میلیارد تومان اعتبار به دهیاری های استان مرکزی تزریق شد

مدیر کل دفتر امور روستایی و شوراهای استانداری مرکزی گفت: ۵۵۳ میلیارد تومان اعتبار از ابتدای سال تاکنون به دهیاری های 
این استان تزریق شد. حمید پاکپور  در نشست خبری با اصحاب رسانه ارتقای سطح دانش دهیاران را امری مهم دانست و افزود: 
سال گذشته ۱۴۰ کارگاه آموزشی با حضور ۷۱8۰ نفر و از ابتدای سال جاری تا کنون ۵8 کارگاه برای ۳۶۵۴ نفر برگزار شد که در 

این خصوص موفق به کسب رتبه برتر کشور در جشنواره آموزش دهیاری ها در سطح کشور شدیم.
وی تقویت و احیای روستاها را تضمینی برای حیات کشور دانست و گفت: روستاییان و عشایر کشور نقش مهمی در تأمین 

و امنیت غذایی، حفظ، حراست از فرهنگ، میراث روستایی و حفاظت از عرصه های طبیعی کشور دارند.
مدیر کل دفتر امور روستایی و شوراهای استانداری مرکزی ادامه داد: از مجموع یک میلیون و ۴2۹ هزار و ۴۷۵ نفر از مجموع 
جمعیت استان، ۳2۳ هزار و ۶2۹ نفر در روستاها سکونت دارند. وی با بیان اینکه ۱۱۱۶ روستا در استان مرکزی وجود دارد، اظهار 
کرد: میانگین جمعیت روستایی کشور 2۶ درصد و جمعیت روستایی این استان 2۳ درصد است که ۳ درصد از میانگین کشوری 
پایین تر است. وی شمار دهیاری های استان مرکزی را طی سال گذشته ۷۹۱ دهیاری عنوان کرد و افزود: با پیگیری های به عمل آمده ۶۷ 
دهیاری جدید با جمعیت بالغ بر 2۰ خانوار در این استان تأسیس شد. پاکپور ادامه داد: 8۰2 روستا دارای نهاد تصمیم گیری مدیریت شوراها هستند که 2۴۶2 

نفر به عنوان نمایندگان مردم در روستاها پیگیر مطالبات آنها هستند.
وی کمبود نیرو در دهیاری ها را یکی از چالش های مدیریت روستایی بیان کرد و گفت: با پیگیری های به عمل آمده آزمون برای بیش از هزار نفر داوطلب برگزار 
شد که بکارگیری 2۷2 نفر جهت پست های خالی سازمانی دهیاری اخذ شده که تعدادی از افراد واجد شرایط برگزیده شدند و باید اذعان کرد که این آزمون برای 
نخستین بار به صورت پایلوت در استان مرکزی برگزار شد. وی همچنین، ارتقای درجه نهاد دهیاری، افزایش تعداد پست های سازمانی، ارتقای مدرک تحصیلی و 
افزایش حقوق دهیاران را طی سال گذشته یکی از اقدامات قابل توجه این سازمان عنوان کرد و افزود: از پارسال تا کنون در مجموع ۵۹2 دهیاری استان مرکزی 
ارتقای درجه پیدا کردند که این میزان، ۷۰ درصد دهیاری های استان را در بر می گیرد. پاکپور این اقدامات را در راستای ارتقای دهیاری های استان دانست و بیان 
کرد: در حال حاضر ۱8۰۰ دهیار برای اولین بار تحت پوشش خدمات بیمه تکمیلی قرار گرفته اند. مدیرکل دفتر امور روستایی و شوراهای استانداری مرکزی گفت: 
سال گذشته ۹۴۴ میلیارد تومان اعتبار به دفتر امور روستایی و شوراهای این استان تخصیص یافت که این میزان از ابتدای امسال تاکنون ۵۵۳ میلیارد تومان 

بوده است و نسبت به مدت مشابه سال گذشته، اعتبارات واریزی به دهیاری مرکزی ۴۷ درصد افزایش یافته است.
پاکپور گفت: سال گذشته در مجموع بالغ بر ۱,۵۰۰ میلیارد تومان منابع مالی از محل ارزش افزوده به دهیاری های استان مرکزی تخصیص یافته است.


